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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2014/15:556 Odling av GMO-grödor

Konkurrensen är mycket hård när det gäller lantbruksprodukter vilket gör att 
intresset ökar för att odla GMO-grödor. Grödorna kan ha fördelar som bättre 
motståndskraft mot sjukdomar, högre avkastning och behov av mindre 
bekämpningsmedel med mera.

Nackdelar kan bland annat vara resistensproblem.

I dag görs fältförsök i Sverige med bland annat raps och sockerbetor och många 
vill gå vidare med dessa försök och odlingar.

 

Vad anser statsrådet Sven-Erik Bucht om att utöka försöken och att på sikt 
också ge möjlighet till ökad odling av GMO-grödor i Sverige?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-05-21
Besvaras senast
2015-06-03 kl. 12.00


